
Poročilo o sestanku sveta EMS 

 

Svet EMS se je sestal 13. in 14. julija v Granadi.  Poročilom predsednika, podpredsed-
nikov, tajnika in EMYA je sledilo finančno poročilo. Po pregledu financ je bil izglasovan 
dvig članarin za 60% in predstavljen program za uravnoteženje financ. Sprejete so bile 
manjše statutarne spremembe.  

 

Za naslednji kongres sta kandidirala London in Bologna, slednja je bila tudi izbrana. 
Kandidaturo je predstavil Fausto Ferrari. Predvidena kotizacija znaša 520 eur, sestanek 
sveta bo v Benetkah, kongers pa v konferenčnem centru v Bologni. 

 Za obdobje 2025–2028 so bili izvoljeni: podpredsedniki: Jorge Buescu (na predlog pred-
sednika EMS, izjemoma za obdobje 2025–2026), Victoria Gould (na predlog predsednika 
EMS), tajnik Jiří Rákosník (na predlog predsednika EMS) in člani María de los Ángeles 
García Ferrero na predlog EMYA, Barbara Kaltenbacher na predlog predsednika EMS in 
avstrjskega matematičnega društva, Adam Skalski na predlog Poljskega matematičnega 
društva, Susanna Terracini na predlog predsednika EMS in Alain Valette na predlog švi-
carskega matematičnega društva.  

Novoizvoljeni člani so opozorili na probleme s predatorskimi oz. parazitskimi revijami, na 
problem nestalnih pozicij pri mladih doktorjih, na pomen etičnih vprašanj v smislu, da ne 
smemo biti brezbrižni do posledic svojih odkritij kot npr. v uporabi v financah, nadzoru, 
big data. Menili so tudi, da odprti dostop ne bi smel predstavljati finančnega bremena za 
raziskovalce.  

Nekateri člani sveta EMS so opozorili izvršni odbor EMS, da je med predavatelji na 
kongresu premalo aplikativnih matematikov. S tem je povezano tudi to, da je pri ERC 
projektih malo deskriptorjev za aplikativno matematiko, kar ima za posledico, da se 
aplikativci prijavljajo na druga področja, npr. biologija, medicina in podobno. 

Sledila so poročila: Odbora CAIR (spodbujanje povezav med matematiko in ostalimi 
znanostmi), Odbora za države v razvoju, Odbora za izobraževanje (poudarili so, da se je 



treba aktivno ukvarjati s talentiranimi mladimi v starostni skupini 10-15 let), poročilo 
ERCOMa, Odbora za etiko, Odbora za evropsko solidarnost, Odbora za objavljanje, 
poročilo Odbora za doseg in vpetost in poročilo projekta Matematika v industriji. 

Revija EMS magazine je dostopna v tiskani obliki samo na zahtevo. Predstavnik ZbMATH 
Open je povedal, da je sedaj na voljo povezava med publikacijami na  ArXivu in 
recenzijami v ZbMATH Open, narejene so povezave z objavami v MathOverflow. Dobili so 
financiranje za projekt detektiranja plagiatov v matematičnih tekstih in Demaillyjevo 
nagrado za Odprto znanost.  

 

 


